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Ten	
  Francuz	
  mieszka	
  w	
  Paryżu.	
  

Kto	
  to	
  jest?	
  To	
  jest	
  pan	
  Jan.	
  

Co	
  to	
  jest	
  ?	
  To	
  jest	
  książka.	
  
	
  

Le	
  nominatif	
  définit	
  le	
  sujet.	
  Si	
  la	
  phrase	
  contient	
  to	
  (to	
  jest)	
  on	
  utilise	
  le	
  nominatif.	
  

Certains	
  noms	
  masculins	
  ont	
  la	
  désinence	
  –a	
  au	
  nom.	
  Et	
  se	
  déclinent	
  au	
  singulier	
  comme	
  
les	
  noms	
  féminins	
  terminés	
  en	
  –a.	
  

Exemples	
  :	
  artysta,	
  kolega,	
  mężczyzna	
  (homme),	
  	
  poeta,	
  turysta	
  

Certains	
  noms	
  féminins	
  se	
  terminent	
  au	
  nominatif	
  singulier	
  par	
  une	
  consonne	
  mouillée,	
  
semi-­‐dure,	
  ou	
  -­‐ew.	
  

Exemples	
  :	
  miłość	
  (amour),	
  noc	
  (nuit),	
  krew	
  (sang)	
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LE NOMINATIF 
kto? co? 

masculin	
  
nom	
  
	
  
adjectif	
  

-­‐	
  Ø	
  /	
  (a)	
  
	
  

-­‐y	
  /	
  -­‐i	
  

miły	
  nauczyciel	
  
znany	
  poeta	
  
biały	
  królik	
  
szybki	
  pociąg	
  

féminin	
  
nom	
  
	
  
adjectif	
  

-­‐a	
  /	
  -­‐i	
  /	
  -­‐Ø	
  
	
  
-­‐a	
  

miła	
  pani	
  
znana	
  aktorka	
  
biała	
  koszula	
  
szybka	
  pomoc	
  

neutre	
  
nom	
  
	
  
adjectif	
  

-­‐o	
  /	
  -­‐e	
  /-­‐ę	
  /	
  -­‐um	
  
	
  
-­‐e	
  

miłe	
  dziecko	
  
znane	
  liceum	
  
białe	
  szczenię	
  
szybkie	
  danie	
  

 
	
  


